
佛光寶寶祈福法會

Baby Blessing Ceremony

父母都希望自己的孩子能夠健康成長，智慧通達，福德圓滿。佛光山與

國際佛光會在星雲大師的領導下，倡導人間佛教，特在佛誕節浴佛慶典

舉辦佛光寶寶生命禮俗暨抓周趣味禮，為新生兒祈福，祝福每一位新生

兒在佛菩薩的護佑下有一個幸福美好的未來。

一、 參加組別：A組：懷孕媽媽   B組：6-12個月寶寶   C組：1-5歲

二、 典禮地點：Tumbalong Park, Darling Harbour
三、 典禮時間：7/5/2016（星期六）2:10pm（1:30pm報到）

四、四、 報名費用：A組：$20－懷孕媽媽祈福禮、結緣品。

                    B組：$35－傳藝抓周祝福禮、證書、虎頭帽一頂。

                    C組：$20－佛光寶寶祝福禮、證書、佛光寶寶闖關樂、

                                      結緣品。

Baby Blessing Ceremony is to bless children under the protection 
and guidance of the Buddhas so they may live a happy, healthy 
and fulfilled life. In addition to the traditional “Baby Blessing” 
Ceremony, the “Future within Thy Hands” ritual will feature as a 
special highlight event.  Based on traditional Chinese customs, 
toddlers will seek out from an assortment of articles their item of 
interest.  It is believed that the item(s) grasped can determine 
the toddler’s fututhe toddler’s future interests, career path or capabilities. 
1. Age group: 
    Group A: Expectant Mother | Group B: 6-12 months old | 
    Group C: 1-5 years old
2. Venue: Tumbalong Park, Darling Harbour
3. Date/Time: 7/5/2016 (Sat), 2:10pm (Registration at 1:30pm)
4. Fee:
    Group A: $20 (Baby Shower Blessing, souvenir) 
    Group B: $35 (Baby Blessing, souvenir costume, baby draw lots              
                   ceremony, certificate, gift)
    Group C: $20 (Baby Blessing, certificate, Adventurous Game, 
                   gift)


